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产品指示图 

Product Overview 
•  （线框图） 
 

 

 



产品参数 
Product Specifications 

 

产品型号 Art 1 Pro 蓝牙版本 5.3 

耳机电池容量 40mAh*2 传输距离 10M 

充电仓电池容量 300mAh 充电时间 2H 

音乐时间（耳机） 约5H 充电插口 Type-C 

通话时间（耳机） 约3.5H 产品重量 5g(单耳)/ 40g(整机） 

 

 

Model Name Art 1 Pro Bluetooth Version 5.3 

Battery Capacity 
(Earphone) 

40mAh*2 Transmission 
Distance 

10M 

Battery Capacity 
(Charging Case) 

300mAh Charging time 2H 

Music Time About 5H Charging Port Type-C 

Talk Time About 3.5H Product Weight 5g(single earbud)     

40g (earbuds+case) 
 



功能操作介绍 
Instructions 

 

  

自动开机 打开充电盒的盖子，取出耳机会自动开机，耳机会自动开机并进入配对状态， 

手动开机 耳机在关机状态下，长触耳机(L)和耳机(R)约5秒，并伴有“开机 ”提示音 

自动关机 将耳机放入充电盒内，耳机会断开连接进入充电状态 

自动回连 开机后，耳机会先主动回连最后配对过的一台设备 

  

音乐播放/暂停 耳机处于播放音乐状态时，连续触摸两下耳机(R)可实现歌曲暂停，重复操作可实现歌曲播放 

上一曲 播放音乐时连续触摸三下耳机(L),伴有“嘟 ”提示音 

下一曲 播放音乐时连续触摸三下耳机(R),伴有“嘟 ”提示音 

  

来电接听 来电时,连续触摸两下耳机(L)或耳机((R)即可接听电话,伴有"嘟"提示音 

拒接电话 来电时，连续触摸三下耳机(L)或耳机(R) ，伴有"嘟"提示音 

挂断电话 通话中, 连续触摸两下耳机(L)或耳机(R)即可挂断电话,伴有"嘟"提示音 

取消电话拨号 电话拨出时，连续触摸两下耳机(L)或耳机(R)实现取消去电功能,并伴有"嘟"提示音 

  

开启/关闭语音 
助手 

耳机在播放音乐/待机状态下，连续触摸两下耳机(L)可开启语音助手,重复操作可取消语音助手,单耳模 
式自动切换成播放暂停功能。 

清除配对记录 开机配对状态下，连续触摸4下耳机(L)和耳机(R) ，伴有“嘟 ”提示音，耳机会自动关机并伴有“关机” 

提示音 

 



Functions Instructions 

Auto power-on Open the cover of the charging box and take out the headsets from the charging box. The headset is 
automatically powered on and enters pairing status. 

Manual power-on When the headset is turned off, touch the headset (L) and the headset (R) for about 5 seconds, accompanied 
by a "power on" tone. 

Auto power-off Put the headset into the charging box, close the charging cover, and the headset is disconnected from the 
mobile phone, automatically powered off, and enters charging status. 

Automatic re-connection After the earphone are powered on, they are actively re-connected to the last paired devices. 

  

Play or pause music When the music is being played, touch the earphone (R) twice to pause the music, or repeat the same 
operation to play the music again. 

Previous Track When the music is being played, touch the left earphone (L) three times to play previous track. with an 
electronic prompt tone. 

Next Track When the music is being played, touch the right earphone (R) three times to play next track. with an electronic 
prompt tone. 

  

Answer a call When there is an incoming call,   touch the left earphone (L)  or right earphone (R)  twice to receive the call.  
with an electronic prompt tone. 

Reject a call When there is an incoming call, touch left earphone (L) or right earphone (R) three times to reject the call. 
with an electronic prompt tone. 

Terminate a call During a call,touch the left earphone (L) or right earphone (R) twice to terminate the call. with an electronic 
prompt tone. 

Cancel outgoing call When the call is made, touch the earphone (L) and earphone (R) twice to cancel the outgoing call,with an 
electronic prompt tone. 

  

Enable/Disable Voice 

Assistant 

When the headset is playing music/standby, touch the headset (L) two times to activate the voice assistant, 
and repeat the operation to cancel the voice assistant. (When using only one headset, touch the earphone (L) 

or earphone (R) twice will switch to play/pause function.) 

Clear the pairing record Touch the earphone (L) and the earphone (R) for 4 times in the power-on pairing status, accompanied with a 

"beep" tone, then the earphones will power off with “power off” tone 

 



常见问题及其解决方法 
Troubleshooting 

 
 

问题描述 
Problem Description 

造成原因 
Cause 

问题解决方法 
Solution 

不开机 
The earphone cannot be 

powered on. 

耳机电池电量耗尽 
The earphone is out of power. 

请确认耳机有电，若耳机没有电，请充电30分钟以上再开机。 
Please make sure the headset is not out of battery.If the headset is out 

of battery, please charge it for more than 30 minutes before turning it 

on. 

不充电 
The earphone cannot be 

charged. 

耳机充电触点没有跟充电盒充 
电pin脚接触好 

The earphone metal contacts are 

not well connected to the 

charging box pins. 

将耳机拿起调整好角度重新放回充电盒，保证触点和pin脚接触 
良好 

Take out your earphone and adjust the metal contact angle, and then 

put it back into the charging box. Ensure that the metal contacts are 

well connected to the charging box pins. 

不关机 
The earphone cannot be 

powered off. 

误操作导致耳机程序出错 
The earphone program is in error 

due to an incorrect operation. 

将耳机放回充电盒充电复位即可 
Put the earphone into the charging box and reset the earphone. 

 

搜索不到或配对失败  
The earphone cannot be 
searched or pairing fails. 

耳机没有进入配对状态 
The earphone does not enter the 

pairing state. 

将耳机进入配对状态 
Enable the earphone to enter the pairing state. 

手机蓝牙应用程序出错 
The Bluetooth application of the 

cell phone is in error. 

关掉手机重新开机配对 
Restart the cell phone and pair the cell phone with the earphone. 

 



温馨提示 
Tips 

•       1.为了延长电池寿命，建议你每月至少为耳机充电一次。 

•       To extend the service life of the battery, you are advised to charge the earphone at least once a month. 

•      2.请使用本公司提供的充电器为耳机充电，使用其他劣质充电器可能导致危险。 

•       Please use the charger provided by company to charge the earphone. Use of other low-quality chargers may bring 

about dangers. 

•       3.使用耳机时，请务必调至适度音量。 

•      Adjust the volume to an appropriate degree when using the earphone. 

•      4.请勿在睡觉时佩戴耳机，以免损坏耳机或给你带来伤害。 

•       DO NOT wear the earphone when sleeping; otherwise, the earphone may be damaged or cause injuries to you. 

•       5.如果你在驾驶期间切勿直接使用手机通话，建议你使用本公司蓝牙耳机以保证驾驶安全。 

•       When driving, you are advised to use the Bluetooth earphone to ensure your driving safety. It is dangerous to 

directly use cell phones when driving. 

•      6.切勿让儿童玩耍本品。耳机细小部件可能会导致窒息或其他伤害。 

•       Keep the earphone away from kids. Small components of the earphone may cause suffocation or other injuries to 

kids. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not 

cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause 

undesired operation.  

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to 

operate the equipment.  

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the 

FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This 

equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, 

may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a 

particular installation.  

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception,  

which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or 

more of the following measures:  

-- Reorient or relocate the receiving antenna.  

-- Increase the separation between the equipment and receiver.  

-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different  from that to which the receiver is connected.  

-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.  

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition 

without restriction 

 


